
Årsberetning ungdomsutvalget i Øvre Rendal skytterlag 2021 

Ungdomsutvalget har i år bestått av Edgar, Jon Egil, Atle og Håvard. 

Vi har gjennomført trening for de yngre en dag i uka innendørs på 15m, i fra jan fram til 

slutten av mars 2021. På treningene innendørs har vi vært oppe i 17 stk på trening. 

Det deltok 7 stk på Skyteskolen som også ble med videre i innendørs-sesongen.  

Vi startet opp utendørs i mai til skoleslutt i juni på 100m banen. Det har til tider vært noe 

utfordringer i forhold til Covid-19 fram til forsommeren, men vi har klart oss greit.  

Største utfordringen for første del av sesongen er avlyste innendørs stevner, noe som klart kan 

være en god motivasjonsfaktor for videre lyst til å fortsette som en ung skytter. Men har sin 

naturlige årsak i smittesituasjon som har vært. Vi har gjennomført merkeskyting for 

ungdommene to ganger, og det har vært servering i tillegg, for å ha det sosialt.  

Det ble gjennomført Nammo-cup i 3 omganger, der vi hadde med alle 17 stk i fra 

ungdomsgruppa. 

Ungdomsutvalget i Nord-Østerdal har hatt en felt samling på slutten av sesongen hvor det 

deltok en skytter i fra oss. 

Vi hadde også deltakelse på Tynset kommunale banestevne 15. mai. 

Det har vært lav deltagelse på de få stevner som er gjennom ført utenfor laget, noe som er 

sannsynlig ut i fra smitterisiko sitasjon som har vært.  

Ungdomsutvalget har fått god hjelp av andre av skytterlagets medlemmer, men vil rette en 

særlig takk til Frank Engene som har vært med som instruktør og motivator på skytterskolen, 

og i videre opplæring av ungdomsskytterne. 

Ungdomsutvalget startet opp igjen på 15 m innendørs banen 8. november. Og målet er å 

motivere flest mulig til å fortsette med skyting i framtiden.   

 

Edgar Sørberg/Leder Ungdomsutvalget 

 

 

 


